
Youth Announcements 

Children Info. (Nursery – 5th Grade) 

1/26/2025  Series: 1 Corinthians: Real-Life Disaster Relief 
 True wisdom's single Source 

 1 Corinthians 1:18– 2: 16 
1/26/2025 Announcements 

Upcoming Service 
2/2 Pastor Rob 

1. The children's department provides in-person Sunday classes from   
Preschool to Grade 5. Online teaching stopped. Looking forward to 
seeing your children . 

    The location is in the old building, and the courses are as follows: 
     In-Person Children's Sunday School: 9:30-10:45am 
   In-Person Children's Sunday Worship: 11:15am –   

12:30pm 
    AWANA class Friday 7:30 pm-9:30pm 
2. Registration for Awana 2024-2025 is now open.                               

Please register at https://shorturl.at/UmPJg or                                    
scan the QR code. Please email                                                                    
children@raleighccc.onmicrosoft.com                                                            
or mikeianliu@gmail.com if you have                                                      
any questions or concerns.   

1. We welcome everyone to our Church Gathering, and especially new visitors. 
Please use our online welcome  

   form (QR Code) to fill in your information and  
   prayer requests, OR just speak with one of 
   our church leaders. Then drop by the Welcome  
   Room after service to pick up a newcomer gift bag                                 
   and get connected.  
2. Thank God for leading us into a new year. The church will hold the inauguration 

ceremony for new deacons TODY, while also expressing gratitude to the outgoing 
deacons for their faithful and diligent service in the past. 

3. Thanks to the guys who came out for Men's Bridge yesterday. Women's Bridge will 
meet Sat, Feb 8 from 2:00-4:00pm in the 2-Flex. Prisca Lim will teach us how to 
make hotteok. Questions? Men's Bridge, Emory Chao (emorychao@fastmail.fm) or 
Women's Bridge, Irene Chao (irenechao@fastmail.fm).  

4. Are you interested in finding out what Christianity is all about? Our “New Begin-
nings” Sunday School class is going through a 13-week curriculum to help you gain 
a better understanding. This is a Women only class for the winter and spring SS 
quarters. Please reach out to Anne Johnson if you are interested. The class is at 
9:30-10:45 AM in Room A134.  

5. Growing Sunday School met for its final time of fellowship this morning. As part of 
the planning around Christian Education we will launch two Sunday School classes 
in February.  

6. NEW SS Class starting Feb 2: Rooted class leans toward deepening our understand-
ing of and trust in Scripture, and application to our lives today.The class will launch 
with a study in Mark from 9:30-10:45 am in Room A122. Questions? Contact Emory 
Chao (emorychao@fastmail.fm). 

7. NEW SS Class starting Feb 2: Flourishing is an adult class with deeper, philosophical 
level theology. This class is advanced, even academic level studies that dig deep 
into intertextual studies and implicational theology. The class will launch with a 
study in Genesis from 9:30-10:45 am in Room TBA. Questions? Contact Rob Stans-
berry (robthestans@gmail.com). 

8. The Brews10 Midweek group (Hebrews 10:24-25) meets every Tuesday from 7pm 
to 9pm in the Old Building 5-Flex for dessert making, fellowship, and discussion 
regarding the past Sunday's sermon. Bring your own dinner, or feel free to come 
just for dessert. For questions, please reach out to Victor Chen at vic-
tor.c.7799@gmail.com. 

9. Expense Reimbursements:  Any reimbursement request for  expenses incurred in 
December 2024 must be turned in by January 31, 2025.  Any 2024 reimbursement 
request for expenses submitted after 1/31/2025 will not be honored as the 2021 
accounting year will be closed.  Please be proactive and meet this deadline.  We 
appreciate your cooperation.  

10. The church has sent 2024 offering statements by email. If you don’t have an 
email address on record, we will send a copy of your offering statement by USPS 
mail to you.  If you have any questions about your offering statement, please con-
tact Finance Deacon Kaili Sawyer (kailisawyer94@gmail.com/ 919-749-1308).  
Please ensure we have your correct email address and mailing address. Thank 
you! 

11. Pickleball Ministry started January, 2025. It will be held from 7:00 am-9:30 am at 
the new building parking lot. Welcome our congregation and their non-believer 
friends to participate. Questions: please contact Calvin Chang at calvint-
chang@gmail.com 

12. The church started the ESL (English as a Second Language) and MSL (Mandarin 
as a Second Language) classes. Interested students and teachers, please contact 
Rachel Yan at yanrachel393@gmail.com.  

1. This Friday's Youth Group - Join us for Youth Group on this Friday, Janu-
ary 31, at 7:30 p.m. for our next Youth Prayer Night. 

2. M-Fuge Youth Mission Trip - June 30-July 4, 2025 - Regent University - 
Virginia Beach, VA - The registration form and church waiver form are on 
the Youth Table next to the elevator in the main church lobby.  A non-
refundable $75 deposit check is required at the time you submit your 
registration form and church waiver form.  This deposit will secure your 
spot on this trip.  The total cost for this camp is $439.44, which includes 
the $75 non-refundable deposit.  The deadline to register for this camp is 
TODAY. We have spaces for up to 30 students to participate in this sum-
mer's mission trip. 

3. Wednesday Youth Prayer - Join us for Prayer on this Wednesday, Janu-
ary 29, from 7:00-7:40 p.m. through Zoom. 

4. Youth Sunday School  - Join us in person for Youth Sunday School every 
Sunday, from 9:30-10:45 a.m. for worship, prayer, and Bible study.  

5. Youth Sunday School Teachers, Friday Youth Counselors, and Disciple-
Makers Needed - If you feel called to be a Youth Sunday School Teacher, 
a Friday Youth Counselor, or a Disciple-Maker for our Youth, please con-
tact Pastor Jerry or our Youth Deacon, Ed Lam, for further info on how 
you can get involved. 



青少年事工報告 

兒童事工報告 

請為下週主日講員代禱  

1/26/2025 華語堂周偉添牧師 
證道題目  

                                      使命門徒 
                                     

路加福音 5: 1-11 

1/26/2025       報  告  

 

1. 我們歡迎所有參加聚會的人，請第一次來的人使用我們線上表 格填寫您的資料和需

要代禱的事項。我們會儘快與您聯繫。 鏈接如下 https://www.raleighccc.org/main/

contact-us/ 
2. 冬季華語成人主日學課程(11:15am-12:30pm) , 課程如下:                                                                                                                                                                                  

(1) 基要真理福音班    A122 教室               (2) 希伯來書       A213  教室                                                                                      

(3)  《約書亞記》（上）  A206 教室        (4) 屬靈的傳承   A200 教室 

3. 會員課今天主日學時間在 202 教室上課,歡迎來教會超過 3 個月已受洗的基督徒

參加,請和陳百鍊傳道或陳國強長老報名。 

4. 感謝神，帶領我們進入新的年度。教會將於今天舉行新執事的就任典 禮，同時

感謝卸任執事他們過去忠心辛勤的服事。 今日午餐有蛋糕供应以示感谢。 

5. 華語堂聘牧委員會將於今天下午 1:30 在新堂二樓大教室舉行說明會，分享袁路

加牧師訪問的過程與決策考量，傾聽會眾的意見，並一起為未來的聘牧事工禱

告，尋求神的帶領。 

6. 財務部年終結算：如果同工們有 2024 年度的開支或費用需要報銷，請務必在

1/31/2025 或以前提交相關執事。請注意截止日期。 

7. 教會已經由電郵發放 2024 的奉獻記錄，如果您沒有電郵在教會奉獻系統，我們會根

據地址將奉獻記錄寄給您。請與財務執事王凱利(kailisawyer94@gmail.com/ 919-749-

1308)詢問任何有關奉獻記錄的問題。請務必給教會您正確的電郵及通訊地址，以便

處理，謝謝。 

8. 今年華語堂農曆春節的慶祝活動安排如下： 2 月 9 日禮拜天 5:00pm 在舊堂聚

餐，每家一菜（potluck），教會會預備餃子和預訂幾道菜。餐後 6:15pm 開始，

在新堂舉行春節聯歡晚會。請大家邀請家人朋友及慕道友參加我們的春節聚餐

和春晚。從 1 月 26 日至 2 月 16 日，在新堂 2 樓走廊有書畫班學員的春節書畫

作品展覽，敬請大家留意參觀。 

9. 匹克球(Pickleball)事工已於 2025 年 1 月開始。時間/地點： 星期六上午 7:00-

9:30, 新堂外的停車場；歡迎會友和未信主朋友參加。詳情請聯絡 Calvin Chang

弟兄： calvintchang@gmail.com 

10. NCSU 校園團契每周五的聚會，需要弟兄姐妹們的支持，提供飯食。請有負擔

的人，至教會網頁的 Resource/Activity Registration 。 

11.ESL (English as a Second Language) / MSL (Mandarin as a Second Language) - 有興趣

的學生，請聯繫 Rachel Yan —yanrachel393@gmail.com  

1. 兒童部提供實體 Preschool 到 5 年級的主日課程。線上教學停止。期待
您的孩子參加。 

    地點在舊堂, 課程如下： 
    實體兒童主日學: 9:30-10:45am 
    實體兒童主日崇拜: 11:15am – 12:30pm 
    周五 7:30-9:30 pm 有 AWANA 
2. 2024-2025 年 Awana 報名現已開放。                                
     請透過 https://shorturl.at/UmPJg 或                                                                

掃描二維碼註冊。如果您有任何問題或疑慮，                                         
請發送電子郵件至 children@raleighccc.onmicrosoft.com 或
mikeianliu@gmail.com。  

 

日期 國語 粵語 英語 

2/2 周偉添牧師 丁少文傳道 Pastor Rob 

1. 週五青少年團契—1 月 31 日星期五晚上 7:30 歡迎參加我們的青少年
團契。 我們是禱告之夜。 

2. M-Fuge 青少年宣教之旅—2025 年 6 月 30 日至 7 月 4 日— Regent 

University-  Virginia Beach, VA—新堂大廳電梯旁的青少年桌上有報
名表和責任豁免表。在您提交報名表和責任豁免表時，需要支付$75

的不能退還保證金。這筆錢將保證您在此次旅行中的名額。此次營
地的總費用為$439.44，其中包括$75 不能退還保證金。報名截止日
期是今天。我們有 30 個名額。 

3. 週三青少年禱告會 —歡迎參加 1/29 週三 7:00 –7:40PM 經由 Zoom 舉
行的青少年禱告會。 

4. 青少年主日學 - 歡迎參加每個週日上午 9:30-10:45 青少年主日學，我
們一起敬拜、祈禱和查經。 

5. 青少年事工需要主日學老師、週五輔導員和負責門徒訓練的人—如
果你有感動擔任青少年主日學老師、週五青少年輔導員和負責門徒
訓練的人，請與 Jerry 牧師或 Ed Lam 聯繫。 



青少年事工報告 

兒童事工報告 

請為下週主日講員代禱  

1/19/2025 粵語堂洪善丰弟兄 
證道題目  

                                          被聖靈感動 
                                             啓示錄 4: 1-11 
 

1/19/2025       報  告  

 

 

1.我們歡迎所有參加聚會的人，請第一次來的人使用我們線上表 格填寫您的資料

和需要代禱的事項。我們會儘快與您聯繫。 鏈接如下 https://
www.raleighccc.org/main/ 

2. 冬季粵語成人主日學課程(11:15am-12:30pm) 於 12/1 開始, 課程;   (1)福音班,

教師﹕丁少文傳道, 134 室； (2)以賽亞書 (卷上), 教師: 蔡勁 King Choy 圖書館 

3. 感謝神，帶領我們進入新的年度。教會將於今天舉行新執事的就任典禮，同

時感謝卸任執事他們過去忠心辛勤的服事。  

4. 財務部年終結算：如果同工們有 2024 年度的開支或費用需要報銷，請務必在 1/31/2025 

或以前提交相關執事。請注意截止日期。 

5. 教會已經由電郵發放 2024 的奉獻記錄，如果您沒有電郵在教會奉獻系統，我們會根

據地址將奉獻記錄寄給您。請與財務執事王凱利(kailisawyer94@gmail.com/ 919-749-

1308)詢問任何有關奉獻記錄的問題。請務必給教會您正確的電郵及通訊地址，以便

處理，謝謝。 

6. 粵語堂將於 02/01 （星期六）大年初四 舉行農曆新年 及 歡迎曾傳道 Potluck 聚餐. 晚飯前

（下午四至六時） 將設有賀年食品製作、港式小食、寫揮春攤位。歡迎會友 眷出席，

並於 01/28 前聯絡 Kurt 、Peter or Phoebe 報名以便同工進行籌備工作，謝謝！ 

7. 為配合粵語堂事工的發展，AV 部門正尋找更多的同工幫忙，若你對此事工有負擔或感興

趣，請聯絡 AV 的負責人 Carol 姊妹. 謝謝！ 

8. 匹克球(Pickleball)事工已於 2025 年 1 月開始。時間/地點： 星期六上午 7:00-9:30, 新堂外

的停車場；歡迎會友和未信主朋友參加。詳情請聯絡 Calvin Chang 弟兄：
calvintchang@gmail.com 

9. NCSU 校園團契每周五的聚會，需要弟兄姐妹們的支持，提供飯食。請有負擔的人，至教

會網頁的 Resource/Activity Registration 。 

10. ESL (English as a Second Language) / MSL (Mandarin as a Second Language) - 有興趣的學

生，請聯繫 Rachel Yan —yanrachel393@gmail.com  

11. Operation Christmas Child 2024 感恩報告- 感謝主，我們能夠達到並超越 2024 年製作 

425 個鞋盒的目標。 非常感謝大家的慷慨與支持，我們為總共製作 429 個裝滿禮物的鞋

盒。 

12. 關懷與代禱 

     1)弟兄姊妹願意天天靈修讀經，實行神的話，在基督的根基上重建自己與教會。  

     2) 為崇拜、主日學、團契、關懷及傳福 等事工祈禱。 

     3) 肢體需要： 

         *為新朋友的適應祈禱。 

         * 姜子榮弟兄的手術 (腹主動脈瘤及兩處骼骨血管瘤) 已於 1/17 順利完成，  現正在醫

院休養，康復進度理想。感恩並求主保守他快快康復。 

         * 丁傳道的孫女：仍在半夜醒來,她開始吃一些嬰兒食品, 仍有反胃。請為她徹夜安眠, 

吃食物及 G 管沒有併發症或感染祈禱。 

1. 兒童部提供實體 Preschool 到 5 年級的主日課程。線上教學停止。期待
您的孩子參加。 

    地點在舊堂, 課程如下： 
    實體兒童主日學: 9:30-10:45am 
    實體兒童主日崇拜: 11:15am – 12:30pm 
    周五 7:30-9:30 pm 有 AWANA 
2. 2024-2025 年 Awana 報名現已開放。                                
     請透過 https://shorturl.at/UmPJg 或                                                                

掃描二維碼註冊。如果您有任何問題或疑慮，                                         
請發送電子郵件至 children@raleighccc.onmicrosoft.com 或
mikeianliu@gmail.com。  

 

1. 週五青少年團契—1 月 31 日星期五晚上 7:30 歡迎參加我們的青少年
團契。 我們是禱告之夜。 

2. M-Fuge 青少年宣教之旅—2025 年 6 月 30 日至 7 月 4 日— Regent 

University-  Virginia Beach, VA—新堂大廳電梯旁的青少年桌上有報
名表和責任豁免表。在您提交報名表和責任豁免表時，需要支付$75

的不能退還保證金。這筆錢將保證您在此次旅行中的名額。此次營
地的總費用為$439.44，其中包括$75 不能退還保證金。報名截止日
期是今天。我們有 30 個名額。 

3. 週三青少年禱告會 —歡迎參加 1/29 週三 7:00 –7:40PM 經由 Zoom 舉
行的青少年禱告會。 

4. 青少年主日學 - 歡迎參加每個週日上午 9:30-10:45 青少年主日學，我
們一起敬拜、祈禱和查經。 

5. 青少年事工需要主日學老師、週五輔導員和負責門徒訓練的人—如
果你有感動擔任青少年主日學老師、週五青少年輔導員和負責門徒
訓練的人，請與 Jerry 牧師或 Ed Lam 聯繫。 

日期 國語 粵語 英語 

2/2 周偉添牧師 丁少文傳道 Pastor Rob 


